
Fra: halvardtorvund@gmail.com 
Sendt: 6. april 2017 22:14 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Breiband i Hopsdalsvegen 
 
Hei. 
 
Vi bur i Hopsdalsvegen 109 og lurar på kva slags planer det er for eventuell utbygging av fibernett i 
området.  
 
For øyeblikket finns det ikkje nokon gode alternativer for oss som bur her i området. 
 
Mvh Halvard Torvund 
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